
Protokół Nr 10/07 
 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 24 października 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
                                                                                      
                                                                                       Rozpoczęcie posiedzenia  godz. 800 

                                                                                       Zakończenie posiedzenia godz. 1040 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie  z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy jego zastępca i w części dotyczącej spraw 
finansowych skarbnik gminy . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały .  
Porządek posiedzenia komisji przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 25 października  
   2007 r.  
4.Sprawozdanie Wójta Gminy z wykorzystania środków pomocowych w 2007 r.  
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej. 
Ad.2 
Protokół Nr 9/07 z poprzedniego posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej 
sesji , komisja przeanalizowała je , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień do zadawanych 
pytań , bądź uwag , a następnie te projekty zaopiniowała jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XI/58/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy  
  na okres dłuŜszy niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na  
 dzierŜawę- komisja  projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  , 
- projekt uchwały Nr XI/59/07 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na  
  sfinansowanie prac konserwatorskich , restauratorskich lub robót budowlanych przy  
  zabytku  wpisanym do rejestru zabytków 
Wójt Gminy – poinformował , Ŝe aby udzielić dotacji na remont zabytku musi być podjęta 
uchwała . Co roku były zabezpieczane środki w budŜecie , przekazywane były na parafię i 
był odbiór prac .Pojawiły się inne moŜliwości pozyskiwania środków przez parafie i te 
środki muszą przejść przez budŜet gminy .Wójt równieŜ poinformował ,Ŝe na rok 2008  
planuje do budŜetu na zabytki kwotę w wysokości 25 tys zł ,  termin składania wniosków 
na rok 2008 zostanie  wydłuŜony  .   
Radny Lutyński – zaproponował , aby ten wydłuŜony termin składania wniosków na rok 
2008 zapisać w projekcie uchwały . 
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Ponadto radny zapytał się czy jest prowadzona ewidencja zabytków i czy jest opracowany 
gminny program opieki nad zabytkami . 
Pani Mirosława Antczak- pracownik urzędu zajmujący się tym sprawami  wyjaśniła, Ŝe 
rejestr zabytków w gminie jest prowadzony , ale moŜne nie do końca tak jak w ustawie , 
podobnie jest z programem .   Były środki zapisane w budŜecie na ten cel , ale zostały 
przesunięte na inne zadania . Pani Mirka zaznaczyła ,Ŝe prowadzona jest  współpraca z 
Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków i on jest specjalistyczną słuŜbą od ochrony 
zabytków . 
W trakcie dyskusji  skarbnik gminy starała się  wyjaśnić  Radnemu Panu  Lutyńskiemu 
dlaczego w § 3 ust.1 wskazane  podmioty , które mogą   ubiegać się o dotacje , są 
wymienione  w takim  brzmienie jak jest w ustawie o ochronie zabytków i tutaj skarbnik 
poinformowała ,  ,iŜ  zapis był dokładnie analizowany i  aby nie pominąć  Ŝadnego 
podmiotu zapisano tak jak jest w ustawie .   
Radny Lutyński zwrócił równieŜ uwagę , iŜ zapis § 3 ust.5 jest nie precyzyjny . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe mogą być róŜne zdarzenia losowe  i dlatego jest ten zapis . 
Radny Lutyński – w swojej wypowiedzi zaznaczył m.in. , iŜ brak opracowanych 
programów moŜe być przyczyną tego , Ŝe osoba z zewnątrz mogłaby nie wejść na teren 
posesji zabytków . Radny powiedział ,Ŝe naleŜałoby taki dokument opracować , który 
podlegałby zaopiniowaniu przez Konserwatora Wojewódzkiego .  
Komisja  po zakończeniu  dyskusji , pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały . 
- projekt uchwały Nr XI/60/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. oraz zmiany  
  limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne 
Projekt w/w uchwały został dokładnie omówiony przez skarbnika gminy . 
Komisja uwag nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .    
- projekt uchwały Nr XI/61/07 w sprawie udzielenia  dotacji celowej na remont zabytku  
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , nanoszą niewielkie zmiany w 
projekcie uchwały dotyczące wpisania wysokości kwoty dotacji tj. 17 000 zł i słowa 
„Kolbe” . 
Radny Lutyński wrócił z pytaniem do projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 
2007 r. , a pytanie dotyczyły  tego ,czy pracownicy urzędu  otrzymali podwyŜki , bo jak 
twierdził radny jego decyzja była „za” , jeŜeli byłby środki . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe pracownicy otrzymali podwyŜki w wysokości zapisanej w 
budŜecie gminy na rok 2007  , a większe podwyŜki dla pracowników wójt planuje w 
projekcie budŜetu na rok 2008 .  
- projekt uchwały Nr XI/62/07 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia miejscowego  
  planu zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Stargard Szczeciński , w  
  obrębie  geodezyjnym Kiczarowo  
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , radny Lutyński poprosił o dołączenie 
bardziej wyraźnej mapy . 
- projekt uchwały Nr XI/63/07 w sprawie powiadomienia Sekretarz Gminy o obowiązku  
  przedłoŜenia Radzie Gminy oświadczenia lustracyjnego- komisja pozytywnie   
  zaopiniowała , 
- projekt uchwały Nr XI/64/07 w sprawie powiadomienia Skarbnik Gminy o obowiązku  
  przedłoŜenia Radzie Gminy oświadczenia lustracyjnego- komisja pozytywnie    
  zaopiniowała , 
- projekt uchwały Nr XI/65/07 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/262/06 Rady Gminy  
  Stargard Szczeciński  z dnia 31 marca 2006 r. w sprawie uchwalenia regulaminu  
  utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stargard Szczeciński 
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Wójt Gminy – poinformował ,ze odnośnie tego projektu uchwały to jest propozycja – 
wniosek komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu o wycofanie tego projektu 
uchwały z porządku obrad z którym równieŜ zgodziła się komisja socjalno-porządkowa i 
oświaty , aby ten projekt uchwały dokładnie przeanalizować wraz z obowiązującym 
regulaminem i wrócić do tego na sesji listopadowej .  
Kolejno zastępca wójta przedstawił pisma firm wywoŜących nieczystości z terenu gminy ,  
zawierające odpowiedzi na wcześniej wysłane pisma z urzędu . Pierwsze dotyczyło 
odpowiedzi firmy   MPGK  w sprawie pojemników na odpady komunalne o poj. 60 l i 80 l, 
i tutaj  firma nie widzi  przeszkód przejścia na te pojemniki pod warunkiem ,Ŝe zakupu tych 
pojemników dokona Gmina i  ceny wywozu będą obowiązywały według nowych stawek od 
1 stycznia 2008 r.  
Drugie pismo dotyczyło odpowiedzi  firmy REMONDIS i z treści pisma wynikało, Ŝe 
wywoŜenie odpadów w pojemnikach mniejszych niŜ 120 l jest ekonomicznie 
nieuzasadnione   . 
Radny Lutyński odnosząc się do tego projektu uchwały powiedział , Ŝe dlaczego się upierać 
przy zapisie dwukrotnego wywoŜenia nieczystości w miesiącu  , dwukrotny wywóz 
powinien dotyczyć  np. przedsiębiorców takich jak  sklepikarze  , zapis „ nie mniej niŜ 
jeden raz w miesiącu „  zawiera równieŜ  wywóz 2, 3 , 4 – krotny . 
Wójt Gminy – odpowiadając stwierdził ,Ŝe większość radnych  jak i sołtysów jest za 
dwukrotnym wywozem nieczystości w ciągu miesiąca , przedyskutować naleŜałoby 
równieŜ takie rozwiązanie , aby była  moŜliwość posiadania jednego pojemnika przez  dwie 
osoby  np. samotne , i tutaj wójt powiedział ,Ŝe się nie upiera , ale jest za dwukrotnym 
wywozem . 
Radny Lutyński zwrócił równieŜ uwagę ,Ŝe odnośnie zapisu dotyczącego terenów 
letniskowych   to jest zapisem pustym , powinien być uwzględniony okres letni i zimowy . 
Komisja nie zgłosiła sprzeciwu , aby projekt uchwały został odłoŜony pod obrady sesji 
listopadowej .  
W tej części posiedzenia komisja wyraziła zgodę na przedstawienie przez przedstawicieli 
Biura Studiów i Projektów Europejskich ze Szczecina zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński . 
Pan Jerzy Tokarski jako członek zespołu autorskiego opracowanej zmiany Studium, 
przedstawił całą procedurę związaną z przygotowaniem tejŜe zmiany ,poinformował   o 
uwagach mieszkańców , które wpłynęły po terminie i zostały uwzględnione , o tym Ŝe nie  
uwzględniono trzy wnioski i czego one dotyczyły . 
Radny Lutyński – stwierdził  ,Ŝe nie wszyscy mieszkańcy o tych terminach wyłoŜenia 
wiedzieli , bo sam radny dowiedział się podczas obrad  sesji Rady Gminy . 
Pan Tokarski odpowiedział ,Ŝe było ogłoszenie terminu wyłoŜenia do publicznego wglądu 
projektu Studium w prasie , na tablicach informacyjnych sołectw i na tablicy informacyjnej 
urzędu .Ponadto Pan Tokarski stwierdził  ,Ŝe było duŜe zainteresowanie mieszkańców 
gminy  i  większości uwagi dotyczyły własnych działek , a nie całości terenu miejscowości . 
Członkowie komisji zostali poinformowani ,iŜ w formie elektronicznej opracowane będą  
materiały do tego projektu uchwały i projekt uchwały zostanie przygotowany na sesję 
listopadową .   
Ad.4 
Przewodniczący komisji w związku z tym , Ŝe wszyscy członkowie otrzymali informację 
poprosił o uwagi bądź pytania do sprawozdania Wójta Gminy Stargard Szczeciński z 
wykorzystania środków pomocowych w 2007 roku . 
Członkowie komisji uwag i pytań do sprawozdania nie zgłosili .  
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Wobec powyŜszego przewodniczący komisji podał do protokołu przyjętą przez komisję 
opinię w brzmieniu jak niŜej :  
Komisja Rewizyjna bez uwag przyjęła sprawozdanie Wójta Gminy z wykorzystania 
środków pomocowych w 2007 roku . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5  
Wójt Gminy poinformował o sytuacji mieszkaniowej rodzin zamieszkałych w budynku 
naleŜącym do gminy w miejscowości Rogowo 15 , a zwłaszcza jednej  z tych rodzin, której 
zawalił się sufit . Wójt prowadził rozmowy z Prezesem SKR-u  na temat kupna budynku w 
Poczerninie  w którym było biuro i świetlica , powierzchnia około  103 m 2 i  cena  to 
108 000 zł ( wycena była pół roku temu  ). Uzgodnienia dotyczyły równieŜ tego , iŜ  zapłata 
za nieruchomość byłaby w roku 2008 . Wójt dodał ,Ŝe na sesji będzie się pytał radnych czy 
takie rozwiązanie tego problemu jest do zaakceptowania przez Radę .  
Kolejno wójt poinformował  ,Ŝe Gmina  wystąpiła do Ministerstwa Obrony Narodowej o 
przyjęcie budynków po likwidowanej jednostce wojskowej w Witkowie  , w odpowiedzi  
wskazali , iŜ w tej sprawie naleŜy się zwrócić do Agencji Mienia Wojskowego . 
Zastępca Wójta kolejno poinformował o sprawie dofinansowania dzieci uczęszczających z 
terenu gminy do przedszkoli niepublicznych na terenie miasta , bo w tej sprawie do gminy  
zwrócił się Prezydent Miasta Stargardu Szczecińskiego  .Zgodnie z przepisami ustawy 
wniosek został złoŜony  w terminie tj. do 30 września br. , wskazanych jest sześcioro dzieci 
i koszt miesięczny dofinansowania to kwota 338 zł . Nie ma podstaw odmowy , bo to jest 
obowiązek gminy , aby dofinansować.  Gmina będzie musiała podjąć uchwałę o zawarciu 
porozumienia . 
Radna Domańska poruszyła temat uŜytkowania pomieszczenia w budynku nr 45 w 
Krąpielu – po byłej wymiennikowi ciepła  , i to Ŝe jest  osoba bezdomna. 
Zapytała się równieŜ o wycinkę kasztanowców , które były juŜ zaznaczone do wycięcia . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe odnośnie pomieszczenia to będzie musiał dać zgodę nadzór 
budowlany i wtedy będzie moŜna ewentualnie pomyśleć o  zamieszkaniu .  
Zastępca wójta wyjaśnił, Ŝe nie została jeszcze wyłoniona firma do wycinki drzew. 
Radny Lutyński zapytał  , czy  ma być zdjęty opiekun ze świetlicy wiejskiej w Małkocinie .  
Wójt Gminy –odpowiedział ,Ŝe była grupa młodzieŜy z Małkocina i złoŜyła stosowne 
pismo . Sołtys otrzymał  odpowiedź . 
Obecna opiekunka świetlicy Pani Foszmanowicz  Ewa  ,zostanie  ponownie zatrudniona w 
ramach robót publicznych , przewidywany termin rozpoczęcia pracy około 10 listopada  ,   
będziemy się starać ubogacać zajęcia , piszemy programy .  
Radny Lutyński – poruszył temat dotyczący dowozu dzieci z Warchlina do Małkocina  , iŜ 
planuje się  zdjęcie  autobus , a wstawienie mikrobusa na 9 osób . Większy autobus  zabiera  
równieŜ mieszkańców , bo nie mają innego połączenia . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe  nad tą sprawą Pan Chmielowiec jako dysponent autobusu ma 
się zastanowić, dowozi dzieci do Małkocina , które potem przesiadają się na autobus 
czerwony , prowadzimy rozmowy i ten problem  postaramy się  rozwiązać pozytywnie .  
Radny Lutyński –wracając jeszcze do sprawy mieszkańców  posesji Rogowo 15 , zapytał 
się czy ten lokal w Poczerninie planowany do kupna  nadaje się na mieszkania socjalne i ile  
lokali mieszkalnych powstałoby . Radny poinformował o tym ,iŜ  w takich sytuacjach 
moŜna  równieŜ postawić kontener i zapytał się czy wójt myślał nad budynkiem w 
Grabowie . 
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Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe budynek zdecydowanie nadaje się na mieszkania socjalne , 
ile mieszkań to projektanci wskaŜą , odnośnie budynku w Grabowie , to mieszkańcy 
mieszkający w budynku po byłej szkole chcą go kupić na garaŜe .  
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                 Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                      Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                            Data podpisania :  
2007.10.24                                                                            2007. …………… 
   


